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Zapisnik 3. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje za 

šolsko leto 2022/23 

Kraj: Osnovna Šola Gustava Šiliha Laporje, Tehniška učilnica 

Datum: 02.03.2023, pričetek 18:00 

Predstavniki Sveta staršev: 

Razred/oddelek Ime in priimek 
1. A Vitko Berglez – opravičil odsotnost 
2. A Vesna Sagadin 
3. A Nina Razboršek – opravičila odsotnost 
4. A Janja Mišič – opravičila odsotnost 
5. A Jaka Kovačič 
6. A Valentina Jelen 
7. A Lea Bevc – opravičila odsotnost 
8. A Gregor Šket 
9. A Tanja Trunk 

MEHURČI Tjaša Korošec 
OBLAČKI 
SONČKI 

Klavdija Drosk 
Nastja Avguštin – opravičila odsotnost 

MAVRICE Klemen Leskovar – opravičil odsotnost 
LUNICE Mojca Vtič 
ZVEZDICE Tomaž Šorli 

 
 

Prisotne so bile predstavnice šole ravnateljica Margareta Voglar, Mateja Zupanec, prof., Albina 

Avsec, prof., Saša Krajnc Bek, prof. ter Ines Vidovič, univ. dipl. vzgojiteljica. 

 

Ugotovljena je bila sklepčnost Sveta staršev. 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje SS 

3. Analiza božično – novoletnega sejma ter dogajanja v šoli in v vrtcu 

4. Razno 
 

K 1. točki: Potrditev dnevnega reda 

Sklep 1: Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

K 2. točki: Pregled in potrditev zapisnika druge seje Sveta staršev 

Sklep 1: Zapisnik druge seje Sveta staršev je bil soglasno potrjen. 

 

K 3. točki: Analiza 19. božično – novoletnega sejma 

Ga. ravnateljica je povedala, da so bili izredno zadovoljni s sejmom, udeležbo, angažiranostjo 

staršev, otrok, zaposlenih, Sveta staršev. Povedala je, da je bila zaznana le rahla logistična 

težava pri prihodu Božička, ostalo je potekalo brez težav. 
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A ) Finančna analiza šolskega sklada v zvezi z božičnim sejmom, donacijami in prodajo 

koledarjev ter odhodki v zvezi z decembrskim dogajanjem na šoli in v vrtcu: 

Skupaj prihodki: 8.708,19 EUR (nisem si prav prepisala 

Božični sejem : 3.854,99 EUR 

Koledarji: 1.827 EUR 

Donacije: 3.026 EUR 

 

Skupaj odhodki: 4.324,38 EUR (preveri točne podatke) 

Darila (kino) – 966 EUR 

Prireditve v decembru – 2.003,42 EUR 

Materialni stroški – 1.353 EUR 

 

SALDO: 4.383,81 EUR 

B) Točnega zneska donacij iz naslova dohodnine šola še nima. 

 

Dogajanje v vrtcu: 

Vzgojiteljica Ines Vidovič nam je predstavila dogajanje v vrtcu od septembra 2022 do marca 

2023 v vseh 6 skupinah vrtca. Predstavitev je bila pripravljena s fotografijami otrok pri raznih 

dejavnostih kot tudi opisno po mesecih (mesec september: množičen tek, druženje s starši v 

gozdu; mesec oktober: Teden otroka, kino dan, tržnica in botra jesen, zabava s škratom 

Gustijem, mini olimpijada; mesec november: tradicionalni slovenski zajtrk; mesec december: 

praznična ureditev vrtca, praznična joga, peka piškotov, krasitev smrečice, čarodej, prihod 

Božička itd), mesec februar (priprave na pust in pustovanje). 

 

Božični bazar v vrtcu: 

Zbralo se je 421,63 EUR, kar se delno nameni za plavalni tečaj (otroci letnik 2017 in 2018) ter 

delno za vrtec v naravi (Zvezdice). 

 

Dogajanje v šoli: 

Profesorica Albina Avsec je predstavila dogajanje na šoli od septembra 2022 do marca 2023. 

Povedala je, da so bili za 1. ocenjevalno obdobje učni cilji realizirani, žal pa trije učenci ne 

dosegajo minimalnih standardov znanja. Ga. Mateja Zupanec je povedala, da z dodatno 

pomočjo učiteljev tem učencem že pomagajo in so določena neznanja že odpravili in se bodo 

trudili še naprej. 

Ga. Avsec je predstavila dodatne aktivnosti na šoli (Escape school, astronomski tabor, verski 

tabor, intenzivne pevske vaje, raziskovalne dejavnosti), povedala na katerih kulturnih področjih 

se otroci udejstvujejo (dramska skupina, folklora, Branje z lučkami, Pravljično sanjarjenje, 
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šolski band, pevski zbor, likovno-ustvarjalni krožek itd), naštela vse prireditve, ki so se odvile 

na šoli oziroma v okviru šole v šolskem letu 22/23 (1. šolski dan, Teden otroka, komemoracija, 

Božični sejem, Veseli december, Otroški parlament, slovenski kulturni praznik, pust) ter katere 

športne dejavnosti se izvajajo na šoli (kros, odbojka, namizni tenis, smučanje, drsanje, šah, 

planinci, športni krožek). Povedala je še, da se otroci 1.VIO udeležijo plavalnega tečaja, 4. in 

5. razred gre v šolo v naravi v Poreč, 6. in 7. razred se je že udeležil zimske šole v naravi (ČŠOD 

Radenci). 

Poudarjeno je bilo tudi, da naj apeliramo na starše, da spodbujajo obisk ur nemškega jezika. 

Osnovna šola Laporje sodeluje v projektih: 

- Erasmus +, kjer so našo šolo v šolskem letu  2022/23 obiskali učenci iz Španije in 

Romunije; 

- Šolski Ekovrt; 

- Ključ – kjer sodeluje pet osnovnih šol, en vrtec in dve srednji šoli – cilj projekta Ključ 

je povezovanje znanja iz različnih področij; 

- RaP – kjer se okrog stalnega predmetnika šol, razvija razširjeni program. 

K 4. točki: Razno 

a) Vrtec – kosilo pred spanjem in malica po bujenju – izkušnje 

Vzgojiteljica Ines Vidovič je izpostavila spremenjen prehranjevalni in spalni režim kot zelo 
pozitivno izkušnjo, saj imajo otroci sedaj več časa za dejavnosti in lepše jedo kosilo. 

Nekatere starše skrbi, da so otroci, ko odhajajo domov lačni. Menijo, da spijo predolgo in 
nimajo časa za malico. Glede tega je vzgojiteljica razložila, da se otroci zbujajo v času od 13:45 
do 14:00 ure, če kateri otrok spi dlje, je to v dogovoru s starši. Nato imajo otroci malico. Če 
gre kateri otrok prej domov, mu vzgojiteljice ponudijo malico za zraven. 

b) Vrtec – vrata na ograji vrtca (pre)večkrat ostanejo odprta 

Starši so opozorili, da so večkrat odprta vrata na ograji vrtca in se bojijo, da bi lahko zaradi 
tega kakšen otrok stekel na parkirišče. Vodstvo vrtca zaenkrat ne razmišlja o kakšnem dodat-
nem varovalu na vratih, bodo pa zopet izobesili obvestilo za zapiranje vrat na ograjo. Starši 
morajo sami poskrbeti za zaprta vrata!  

Vsak predstavnik skupin naj sporočilo prenese ostalim staršem njihovih skupin. 

c) Vrtec – združevanje otrok Mehurčki in Oblački 

Vodstvo šole je pojasnilo, da je bilo združevanje skupin v skladu z normativi, je pa potekalo 
zaradi bolniške odsotnosti vzgojiteljice in več otrok obeh skupin. 

 

d) Ostalo: Predstavniki šole so še pojasnili, da se bo v skladu z Občinskih odlokom cena 
vrtca zvišala za približno 15%. 

Gospa ravnateljica je povedala, da je trenutno tajnica šole dalj časa bolniško odsotna in da 
naj starši odjavo kosila sporočijo po elektronski pošti oziroma pokličejo na katero drugo tele-
fonsko številko šole. 

Obljubila je tudi, da bodo informacijo zapisali na šolsko internetno stran. 

V 1. razred (šolsko leto 2023/24) je trenutno vpisanih 16 otrok, vpis v vrtec je v teku. 
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Tretja seja Sveta staršev je bila zaključena ob 20:15. 

 

Zapisničarka: 
Vesna Sagadin 

Predsednik Sveta staršev: 
Tomaž Šorli 
 

 


